
 

 

Poděkování  

 

Dobrý den, chtěl bych tímto poděkovat všem, kteří se podíleli na 
včerejším koncertu "Republika".   

Hudební a vizuální součást programu byla moc pěkná. Poslední 
skladba nám s manželkou skoro nahnala slzy do očí. Také slova, která 
zazněla v průběhu koncertu a na samotný závěr, přispěla k pozitivní 
náladě. Byl to pro nás moc pěkný zážitek.  

Ještě jednou všem moc děkuji. Jsem hrdý na to, že máme v obci 
hudební školu na takové úrovni. Ať se vám všem daří co nejlépe!  

Jiří Trenz 

 

 

Ořechov, 5. 12. 2018 


